

Styrelseprotokoll <span style="float: right;">2020-01-16</span>  Friluftsförbundet Strömstads Lokalavdelning  Deltagare: Göran Berger, Göran Berger, Siv Johansson, Håkan Baatz,  Hos Håkan		
<b>Dagordning</b>	2020-01-16	<b>Ansvarig</b>
<b>Öppnande</b>	Göran N öppnade mötet.	
<b>Information kommun, riks-/distriktsnivå</b>	<p>Friluftsförbundet - Möte om våra engagemang kring Bohusleden.          Mötet blev inställt på grund av sjukdom. Hans Rengman återkommer med ny inbjudan under januari</p> <p>HLR utbildning erbjuds till Föreningslivet via Kurt Dahlberg          Varje grenledare bör gå detta. Var och en anmäler sitt intresse till <a href="mailto:kurt.dalberg@stromstad.se">kurt.dalberg@stromstad.se</a></p> <p>Håkan skickar ut till grenledarna igen</p> <p>Regionstämma 2020 Välkommen till Regionstämma lördag 28 mars på Quality Hotel Vänersborg. Förutom regionstämma kommer vi ha en workshop inom ett intressant ämne. Kallelse skickas ut i januari.</p>	Karin          Håkan
<b>Föregående protokoll</b>	Lästes upp av Göran B	
<b>Kassarapport</b>	<p>Kassa: 2019-12-31          PG: 163,893:-          Kassa: 664 :-          Bank: 195: -</p> <p>Kolla med Ing Marie om att skicka kassarapport till <a href="mailto:friluftsförbundet@stromstad.se">friluftsförbundet@stromstad.se</a>          Göran B kollar detta med Föreningsnavet till nästa möte</p>	Göran
<b>Bohusleden</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Kolla så att Björn är utbytt som ledvärd             <ul style="list-style-type: none"> <li>- Björn står kvar som ledvärd.</li> <li>- Kolla med Anja Sonerud eller någon från MTB</li> </ul> </li> </ul>	Håkan

	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Skicka ut lista på ledvårdar för eventuellt byte. Varje och en led ansvarig kan själv byta sträcka. <ul style="list-style-type: none"> <li>- Håkan skickar ut listan med ledansvariga vid nästa utskick.</li> </ul> </li> <li>• Förslag från styrelsen att göra Bohusleden som en gren och med det även en ansvarig att fördela ut arbetet på. Detta för att frigöra uppgifter från sekreteraren.</li> </ul>	Håkan
<b>Stugan</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Ny slang till gasolspisen har köpas in av Håkan</li> <li>• Ny brandvarnare behöver sättas upp</li> <li>• Verksamhetsavgifter presenteras på årsmötet</li> <li>• Göran N har kollat runt om lämpliga kanoter. Göran fortsätter sitt sökande. Styrelsen föreslår att vi köper nya. Målet är att dessa finns framme till våren</li> </ul>	Håkan Maj Britt  Göran N
<b>Vandringar</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Siv behöver hjälp med att lägga in aktiviteter för Frigångarna. Berith och Siv hjälps åt med att lägga in detta på webben.</li> </ul>	
<b>Mulle o Strövare</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Strövarna träffades på Färingen den 22 dec.</li> <li>• Berit och Siv skall träffa ledarna under våren. <ul style="list-style-type: none"> <li>- Påminnelse till ledarna om att be om utdrag ur belastningsregister hos Polisen. Detta är ett krav från Riksidrottsförbundet när man är ledare för ungdomar.</li> <li>- Profilkläder skall lämnas ut</li> <li>- Någon från Mulle Strövare bör representera i styrelsen.</li> </ul> </li> </ul>	Siv Berit
<b>Profilkläder</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Siv och Berit har köpt in jackor till ledarna för Mulle och Strövar.</li> <li>• Är restnoterade och skall lämnas efter nyår. Dessa är till låns för ledarna. Skall lämnas in då dom inte är ledare längre.</li> </ul>	Siv Berit
<b>Skridsko</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Ingen aktivitet pga. det varma vädret.</li> <li>• Göran N kollar med Putte om möte i januari</li> </ul>	Göran N
<b>Kajak</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Luciapaddling genomfördes med 6 deltagare.</li> <li>• Det genomfördes även en nyårs paddling med 6 deltagare.</li> <li>• Önskemål från kajaksektionen om att en plats i containern är avsedd för eventuell förenings kajak.</li> </ul> <p>Beslut: Styrelsen beslöt enligt förslaget</p>	
<b>Resor</b>	Inga resor planerade	

Webbsida och Facebook	Håkan försöker se om det går att lägga ut styrelseprotokollen på webben. Detta för att medlemmarna skall kunna se vad som föregår i lokalföreningen. GDPR uppgifter måste kontrolleras	Håkan
Info från Studieförbundet		
Nästa möte	<p>13 feb 2020, Hos Göra N på labbet, Tjärnö klocka 18</p> <p>Årsmöte 22 mars kl 17, på Skurveskär. Styrelsemöte 16:00</p> <p>Göran och Håkan träffas 5 mars kl 18 hos Håkan för att sammanställa inför Årsmötet.</p> <p>Styrelsemöten våren 2020 fram till årsmötet bestäms vid nästa möte.</p>	
Föredrag	<p>Plan till våren att bjuda företaget Catxalot, Linnea Sjögren. "Catxalot plockar tång till restaurang, arrangerar en fördjupningskurs om tång och alger samt erbjuder konsulttjänst som tångkonsult"</p> <p>24 mars kl 19:00 på Roddklubben. Göran B kollar lokal</p>	Göran B
Övrigt	<p>Valberedningen informeras om att börja se på nästa års uppsättning.</p> <p>Göran kontaktar Thomas Eriksson om ledamot i styrelsen, Torkel Forsberg</p> <p>Håkan har meddelat att han avser att lämna styrelsen.</p>	Göran B
<b>Sekreterare</b>	Håkan	